

PHILIPS



人脸可视智能锁

3000 Series

3D 人脸识别

远程可视对讲

移动侦测抓拍

远程解锁



DDL307OABW

暗光无碍

刷脸畅行

飞利浦 DDL307-FV-7HW，带您开启真正无感通行的从容生活！超快人脸识别，疾速解锁；智能补光加持，暗光环境依旧精准高效。靠近自动唤醒，刷脸即开，让每一次进出都畅行无忧。

智能生活，“锁”以出色

- Zero touch, instant access
- Real-time communication anywhere
- Smart lighting ensures clarity even at night
- Stay informed about your doorstep while away

安全守护，智在随芯

- Your instant home guardian
- No more security worries
- Instant alerts for mortise abnormalities

便捷生活，不止于此

- Ideal for the whole family
- One turn, instant unlock

产品亮点

3D face recognition

Approach within one meter and the radar sensor automatically activates facial recognition for seamless, touch-free entry. DDL307-FV-7HW performs reliably in low-light and backlit environments, quickly recognizing faces—even with makeup, glasses, or hats—while effectively detecting photos and videos to prevent unauthorized access.

Two-way talk via remote visual

When a visitor rings the doorbell, an instant notification is sent to the EasyKey Plus WeChat Mini Program. Tap to accept the call and start a two-way conversation. Even if you miss the call, the lock captures a photo or video so you can review visitor details later.

Wide-angle night vision

The DDL307-FV-7HW features an HD camera with infrared fill lights, delivering clear imaging both day and night. In low-light conditions, the infrared lights activate automatically, switching the camera to night mode to clearly capture facial details from up to 2 meters away.

Works with Mini-Program*

The DDL307-FV-7HW supports the EasyKey Plus WeChat Mini Program for convenient remote management. Once connected to the network, you can view operation history, doorbell messages, and unlock records anytime, anywhere. Abnormal alerts are delivered instantly via pop-up notifications, keeping you informed and giving you greater peace of mind.

Smart motion capture

The DDL307-FV-7HW is equipped with a 5.8G radar sensor that detects unusual lingering within 1 meter* of your door. Once unusual

activity is detected, it automatically activates the video door viewer to capture snapshots or recordings, which are instantly sent to the EasyKey Plus WeChat Mini Program—so you can monitor your doorstep in real time and keep your home safe and secure.

Real-time push alerts

Complete home security, from every angle. The DDL307-FV-7HW provides multiple safety alerts, including latch abnormality detection, armed mode*, tamper alerts, system lockout, and lingering detection. Any abnormal activity is pushed to the EasyKey Plus WeChat Mini Program in real time—so your home stays protected, day and night.

Electronic sensor mortise*

The DDL307-FV-7HW features an electronic mortise with a built-in detection switch, delivering enhanced security and convenience over conventional mechanical locks. If tampering is detected, the door is left ajar for too long*, or a latch malfunction occurs, real-time alerts are triggered on the lock and instantly sent to your WeChat Mini Program—so your home stays protected around the clock.

6 unlocking methods

Our smart door lock DDL307-FV-7HW supports six unlocking methods: face, fingerprint, WeChat Mini-Program, PIN codes, key tags, and mechanical keys, providing flexible access for users of all ages, including the elderly and children.

Indoor quick-open handle

The indoor assembly features a quick-open handle. In an emergency, even if the smart lock's electronic functions fail, simply turning the handle unlocks the door, ensuring user safety and peace of mind.

规格

设计和外观

颜色: 曜石黑

把手: 推拉式把手

主要材质: 铝合金, 钢化玻璃

开锁方式

指纹: 支持

密码: 支持

临时密码: 支持

卡片: 支持

机械钥匙: 支持

人脸解锁: 支持

容量

管理密码: 1

指纹: 最多支持 50 枚 (含 1 枚管理员指纹)

卡片: 最多 100 组

人脸: 最多 50 组

用户密码: 最多支持 50 组 (含管理密码及一次性密码)

电源规格

电池类型: 锂聚合物电池

电池寿命: 3 个月*

电池容量: 5000 毫安时

安装要求

门厚: 38-120 mm, 其它范围*

开门方向: 右内开门, 右外开门, 左内开门, 左外开门

门的类型: 木门, 铜门, 防盗门



* 小程序: DDL307-FV-7HW 绑定的是 EasyKey Plus 微信小程序。
* 1 米: 雷达传感器侦测的最远距离为 1 米。逗留告警功能默认关闭, 可通过 EasyKey Plus 微信小程序开启, 且可在小程序端调整逗留侦测的灵敏度, 高灵敏度感应距离为 1 米, 低灵敏度感应距离为 0.5 米, 逗留时长可设置为 10 秒、20 秒、30 秒、60 秒。
* 电子感应锁体: 指带有电子检测功能的锁体, 当锁舌出现异常情况时, 锁体会触发告警。
* 超时未关门: 解锁 10 秒后未关门, 锁端语音提示“门上锁”, 此功能仅适用于标配带电子检测功能的锁体。
* 布防: 仅适用于标配带检测开关的机械锁体。不带检测开关的机械锁体无法使用布防功能。
* 3 个月: 此为内部测试数据; 实际电池续航时间可能会因使用频率而异。
* 其他范围: 随附的安装配件适用于上述厚度的门。如门体厚度超出此范围, 请联系飞利浦授权客户服务中心或指定的线下经销商。